

关于 POSI 申请注销 QMS、EMS、OHSMS 领域 ANAB 认可资格的告客户书

Notice to clients that POSI apply to withdraw the ANAB accreditation in QMS, EMS and OHSMS

尊敬的客户：

Dear clients:

感谢贵组织对上海波西认证有限公司（以下简称 POSI）的信任与支持。

Thank you for your trust to choose Shanghai POSI Certification Co., Ltd. (hereafter referred to as POSI) to provide certification services for your organization and thanks for your always support.

我们抱歉地通知您，由于 POSI 将向 ANAB 申请注销 QMS、EMS、OHSMS 认证领域的认可资格，但 POSI 将保留 MDMS 项目的 ANAB 认可资格(ISO13485)。贵组织已获得 ANAB 认可的 QMS、EMS、OHSMS 认证证书将会有所更改，若贵组织同时获得 ISO13485 认证，那么您的 ISO13485 认证证书将保持不变。

对于 QMS/EMS/OHSMS 认证证书，POSI 提供以下选项供您选择：

We are very sorry to inform you that because POSI has applied to ANAB for withdrawing the accreditation in QMS/EMS/OHSMS. POSI will maintain ANAB accreditation in the MDMS (ISO 13485) program. Your organization's ANAB accredited QMS/EMS/OHSMS certificate(s) will have to be changed accordingly, if your organization is also certified to ISO 13485 your ISO 13485 certificate will remain unchanged.

For your QMS/EMS/OHSMS certificates you have options as following:

选项一：如果您想继续持有带 ANAB 标的认证证书，您可以选择转至另外一家拥有 ANAB 认可资格的认证机构，POSI 将会为您提供同意证书转出的声明以及其他相应的信息，POSI 将在您的证书转出后办理撤销您在 POSI 的证书。ANAB 网站上 (<https://anabdirectory.remoteauditor.com>) 可以找到 ANAB 认可的认证机构清单。

Option 1: If you would like to maintain the certificate(s) with an ANAB symbol, you can choose to transfer the ANAB-accredited certificate(s) to another ANAB-accredited CB, POSI will provide you the statement that agreeing to transfer of the certificate and other information needed, and POSI will withdraw your certificate(s) once the transfer processed. A list of ANAB accredited Certification Bodies can be found on ANAB website <https://anabdirectory.remoteauditor.com/>.

选项二：如果您想继续选择与 POSI 保持合作关系，POSI 将在两个月内将您的 ANAB 带标证书转换至其他 POSI 获认可的 IAF-MLA 认可机构，例如：中国合格评定国家认可委员会。

Option 2: If you choose to maintain a cooperative relationship with POSI, POSI will transfer your ANAB-accredited certificate(s) under accreditation with another IAF MLA accreditation body that POSI accredited within two months, e.g. CNAS (China National Accreditation Service for Conformity Assessment).

选项三：如果您不再需要 ANAB 带标的 QMS/EMS/OHSMS 认证证书，您也可以选择直接注销您的证书。

Option 3: If you choose to give up your ANAB-accredited QMS/EMS/OHSMS certificate(s), you can apply to withdraw the certificate(s) directly.

请在本告知书发出后的 1 个月内（10 月 31 日前）根据上述选项做出回应并选择（发送邮件至证书管理 yiting.chen@posicert.com），一定确定后，须遵循下述条款：

Please respond with your choice based on the above options within one month after this notice sent (before October 31) by emailing to certificate management personnel (yiting.chen@posicert.com). Once confirmed, the following terms and conditions must be followed:

1) 必须立即停止使用和引用 POSI 颁发的 ANAB 认可的认证证书，如删除您网站上、宣传册上的任何引用，并将已颁发的证书销毁。

All references and use of the ANAB-accredited certificate(s) issued by POSI must be ceased, such as remove any references from your website or brochure.

And please destroy the ANAB-accredited certificate(s).

2) 如果您已向 POSI 提交 ANAB 认可的 QMS、EMS 和 OHSMS 认证申请但尚未获得认证证书，POSI 本次认证将不再为您颁发带 ANAB 标的认证证书。

If you have submitted the application for ANAB-accredited QMS/EMS/OHSMS certification but have not yet got the certificate(s), POSI will not issue you a certificate with ANAB symbol.

为您带来的不便，敬请谅解！

最后，感谢您一直以来对 POSI 的信任与支持。也衷心地祝愿贵组织事业蒸蒸日上！

Sorry for causing inconvenience to your work!

Thank you for your continuous trust and support to POSI. Sincerely hope that your organization will continue to be successful!

上海波西认证有限公司
Shanghai POSI Certification Co., Ltd.
2023 年 09 月 25 日
September 25, 2023

